

請先致電購票專線 3575 9031 預留門票及取得訂票號碼

Please call our Privilege Hotline at 3575 9031 to make reservation and get the Booking No.

辦公時間 Office Hour : 9:30am – 7:00pm (Mon – Fri)

賽馬會音樂能量計劃《全為愛》父親節音樂會

Jockey Club Power of Music Programme "All About Love" Father's Day Concert

Jun 12, 2016 (8pm) 2016 年 6 月 12 日晚上 8 點 Auditorium, Sha Tin Town Hall 沙田大會堂演奏廳

團體購票表格 Group Tickets Booking Form

購買原價 HK\$480 門票四張或以上,可享九折優惠,十張或以上可享八折優惠。數量有限,欲購從速。

To enjoy 10% off for purchase of 4 or more tickets, 20% off for purchase of 10 or more tickets (Original: HK\$480)

Limited seats available on a first-come-first-served basis.

門票數	'量 No. of tickets : 折後總額 Total after discount: HK\$
姓名N	lame:
電郵E	mail: 訂票號碼 Booking No.:
領取方	`法 Collection Method:□辦公室領取 Pick up at office □ 現場領取 Pick up at venue
	如何購票 How to buy group tickets
1)	Please call our Privilege Hotline at 3575 9031 to make reservation and get the Booking No.
	請於辦公時間致電購票專線 3575 9031 預留門票及取得訂票號碼
2)	Payment Methods 付款方法:
	Account 戶口名稱:Hong Kong String Orchestra Limited 香港弦樂團有限公司
	Bank 東亞銀行:015-514-68-00992-5
	Please bank-in to the above account and provide the bank-in slip as payment proof
	請入帳至以上戶口並提交入帳記錄,始可作實
3)	Submit the bank-in slip (marked with Booking No.) and booking form via email
	info@stringorchestra.org.hk or fax to 3575 9032
	提交入帳記錄及訂票表格,經電郵 info@stringorchestra.org.hk 或 傳真至 3575 9032
4)	Confirmation 確認訂票:
	HKSO will provide the digital receipt via email, please print out for ticket collection.
	香港弦樂團會以電郵發出收據,用作取票憑證。
5)	Ticket Arrangement 取票方法 (須提供收據作取票憑證)
	a) To pick up at HKSO office during office hour 於辦公時間到樂團辦公室領取:
	12/F, Chinachem Johnston Plaza, 178-186 Johnston Road, Wanchai, Hong Kong
	香港灣仔莊士敦道 178-186 號華懋莊士敦廣場 12 樓
	b) To pick up at HKSO Ticketing Counter at Concert venue from 5:30 to 6:30pm on Jun 12, 2016
	音樂會當日 5:30 – 6:30pm 到沙田大會堂地下大堂 HKSO 取票處領取
	本團專用 For Office Use
	Form Entry Date : Payment Date :

Date Time

☐ Office

□ Venue

Ticket Collection: